

电工电能新技术

DIANGONG DIANNENG XINJISHU

第 39 卷第 4 期(总第 202 期) 2020 年 4 月

目 次

专家论坛

关于电磁波与真空的相互作用及当前几个宇宙学问题的探讨 肖立业,伍岳,林良真 (1)

论文报告

IGCT 关断暂态温度特性及其电热模型 周亚星,卫炜,王佳蕊,孔力 (8)

高压 eGaN HEMT 开关行为及其影响因素研究 彭子和,秦海鸿,张英,修强,等 (17)

适用于电压尖峰抑制的间接矩阵变换器电路杂散电感建模与优化设计

..... 梅杨,鲁乔初,牛世衡,黄伟超 (27)

温度及直流偏磁对换流变压器铁心磁性能及磁场问题影响的研究

..... 党艳阳,陈德志,白保东,张欣宜 (34)

基于等温松弛电流的 110kV 电缆绝缘状态评估 林添堤,张成,刘皓,刘青,等 (43)

新技术应用

基于阻抗检测的多路自动调谐式无线充电金属检测系统 张亚蒙,张希,张智敏 (53)

线控转向系统路感模拟与主动回正控制 赵含雪,李芳,吴艳,廖承林 (64)

基于集合经验模态分解的交流航空故障电弧识别 高飞,董伟,桂美景,张俊民 (73)

ADVANCED TECHNOLOGY OF ELECTRICAL ENGINEERING AND ENERGY

Vol.39 No.4 Apr. 2020

CONTENTS

Specialist's Forum

Discussion on interaction between electromagnetic wave and vacuum space and some cosmology issues

..... XIAO Li-ye, WU Yue, LIN Liang-zhen(1)

Treatise and Report

Temperature characteristics of IGCT turn-off transient and its electro-thermal model

..... ZHOU Ya-xing, WEI Wei, WANG Jia-rui, et al. (8)

Analysis of switching behavior and influence factor of high voltage eGaN HEMT

..... PENG Zi-he, QIN Hai-hong, ZHANG Ying, et al. (17)

Stray inductance modeling and optimal design of indirect matrix converter circuit for voltage spike suppression

..... MEI Yang, LU Qiao-chu, NIU Shi-heng, et al. (27)

Research of effect of temperature and DC bias on magnetic performance and magnetic field of iron

core of converter transformer DANG Yan-yang, CHEN De-zhi, BAI Bao-dong, et al. (34)

Insulation state evaluation of 110kV cable based on isothermal relaxation current

..... LIN Tian-di, ZHANG Cheng, LIU Hao, et al. (43)

New Technology Application

Impedance detection based multi-channel automatic tuning metal object detection system for wireless

charging device ZHANG Ya-meng, ZHANG Xi, ZHANG Zhi-min (53)

Road feel simulation and active return control strategy of steer-by-wire system

..... ZHAO Han-xue, LI Fang, WU Yan, et al. (64)

Identification of AC aviation arc fault based on ensemble empirical mode decomposition

..... GAO Fei, DONG Wei, GUI Mei-jing, et al. (73)